

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**Research on the Application of Radiant Heating in Aircraft Maintenance Workshop**  
(辐射供暖在飞机维修车间中的应用研究)

Y. A. LI, C. Y. ZHAO, X. X. CHEN, X. L. LIU..... 1

**Impact of Foundation Pit Excavation upon Metro Tunnel and Viaduct Foundation**  
(基坑开挖对地铁隧道及高架基桩的影响分析)

S. G. CHEN, B. H. LIN..... 10

**Thinking about Harmony and Creation Environment of Suzhouwan Gujiadang Bridge**  
(苏州湾顾家荡大桥融景创景的思考)

C. Y. DAI..... 21

**Seismic Response Analysis of One-Layer Subway Station**  
(单层地铁车站结构地震响应分析)

J. XIONG, X. F. REN..... 28

**Study on the Reinforcements of Shuxin Sluice**  
(沭新闸工程加固方案研究分析)

H. P. DONG, X. F. REN..... 38

**Comparative Study on the Wind Effects of a Square Super High-Rise Building Based on the Wind Tunnel Test and the Load Standard**  
(某方形截面超高层建筑风效应风洞试验与荷载规范对比研究)

S. G. YUAN, S. X. XIAO, Z. J. ZHOU, Y. G. LI, Y. LI..... 51

**Investigation and Analysis on Parameters Uncertainty of Fastener-Type Steel Tubular Scaffold in the Central China**

(中原地区扣件式钢管脚手架相关参数不定性调查分析)

J. CHEN..... 62

**Parameter Analysis of Vehicle-Bridge Coupled Dynamic Response Based on Continuous Curve Steel Box Girder Bridge**

(连续曲线钢箱梁桥车桥耦合动力响应参数分析)

Z. Y. HE, D. J. LI, P. YU..... 68

**Analysis of Nonlinear Finite Element on Huashu Lock Structure**  
(淮沭船闸闸首结构非线性有限元分析)

H. P. DONG..... 76